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Minnesanteckningar Regionala Näringslivsdialogen 
2023-12-18 



Välkommen 

Anna Halvarsson, områdeschef Hållbar tillväxt, Region Jämtland Härjedalen (RJH) hälsade välkommen till årets 
sista regionala näringslivsdialog.  


Lokal, regional statistik 

Emma Persson, regional analytiker RJH presenterade aktuell statistik. Hela materialet bifogas 
minnesanteckningarna här kommer några utvalda delar:: Arbetslösheten är fortsatt låg i länet jämfört med 
riket; Stämningsläget är fortsatt under ”basnivå”. Hushållen som drar ner stämningsläget och företagen som 
lyfter detsamma. Varsel och konkurser ökar något men det kan vara värdefullt att titta närmare på siffrorna 
och se att en övervägande del av konkurserna är företag med 0 anställda, där påverkan kan förväntas vara låg 
och på en individuell nivå. Ett färre antal företag med fler anställda kan ha en större effekt både lokalt och 
regionalt samt, förstås på individuell nivå. Vi ser också att det är ett betydande antal personer, och fler män än 
kvinnor, som ÄR i arbete men som samtidigt söker nytt jobb. Det kan vara värt att fundera på vad det beror på 
och vad det innebär. 

 
Laget runt 

Organisationer 

 Nyföretagarcentrum, Olle Martinell 

 Det rullar på.  
 Glädjas år ett mentorprogram. Varje län utser en mentorsvinnare som sedan går vidare till riksfinal. I 

år 2023 vann Jämtlands län representant, Grattis!  
 Nu sker planering inför 2024.  

 

 Almi, Martin Hellström 

 Tufft läge nu.  
 Många kunder har svårt att betala. Det finns ekonomipass som erbjuds där kunder får möjlighet att få 

koll på ekonomin och om att starta nya företag - https://www.almi.se/jamtland/ekonomi-pa-
begriplig-svenska/ 

  Även möjlighet för ensamföretagare att samarbeta kring tex gemensamma kick-offer efter årsskiftet 
https://www.almi.se/jamtland/kicka-igang-din-verksamhet-efter-arsskiftet/ 
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IUC, Janita Palmqvist:  

 Tufft i industrin. Försöker stötta företagen. T ex Trangia varslar och IUC stöttar de anställda att få tag 
på arbeten inom branschen.  

 Konferens: Leverans och försvar 23-24 april kommer genomföras. Inbjudan kommer i januari. 
 Nu planeras för Industrinatten 2024 -  dvs info om industrijobb för Årskurs 8-9. Nästa gång kommer 

arrangemanget i ny tappning.  
 

Arbetsförmedlingen, Ola Kereby 

 Det mesta som är aktuellt presenterades i statistiksammanställningen och vill särskilt påminna om att 
varselstatistiken vi hör i media behöver tas med en nya salt, då vi har många små företag i länet  

 Det är en fortsatt stor efterfrågan på personal T ex vårdpersonal, men även andra branscher.  
 

JHT, Teres Gärdin:  

 Generellt går det bra. Nu närmar sig storhelg för besöksnäringen. Trenden är att fler och fler väljer 
otraditionellt julfirande, vilket gynnar turismen.  

 Flygsamverkan med Köpenhamn är igång och de första gästerna har kommit. En stor grupp med 
journalister från 16 olika medier i Danmark kommer och får visning av länet. Returresor till 
Köpenhamn är inte lika bra bokade, vilket stämmer med förväntan. Uppmaning att ta väl hand om 
våra danska – och skånska – gäster om vi träffar på dem. 

 

Företagarna, Joakim Sjöstedt:  

 Tudelad bild just nu. Särskilt svårt för företag med anläggningstillgångar och lån och svårigheter med 
höga räntor.  

 Företagarna som organisation har god tillväxt. 13% senaste året.  
 Nu fokus internt på årsmöten.  
 Vid mars kommer som vanligt rapporter om företagen i länet, presenterat på kommunnivå.  
 Många aktiviteter på gång bl.a.  

 ett ledarskapsarrangemang m Petra Malm i Östersund för att kicka igång året 10 januari 
https://www.foretagarna.se/event/jamtland-harjedalen/2024/januari/230110-petra-malm/ 

 ett innovationsevenemang ”Unga idéer”  - ett av tre i landet är förlagt till Östersund. Evenemanget söker 
ideér och företagsamma unga personer. Hjälp gärna till att välkomna.  
https://foretagarna.confetti.events/arets-unga-ide-
ostersund?_gl=1*lh74k7*_ga*MTE5NzYwODE1Ny4xNjkwOTY0NDAy*_ga_L83FMFPL2Q*MTcwMjkwODA
zOC4xMy4xLjE3MDI5MDgwNzkuMTkuMC4w 

 

 MIUN, Ludde Edgren 

 Vårens intag är klara i första omgången. Det kommer en period till. Det märks en ökning bl.a. till 
kurser i kriminologi.  

 Tittar på EU bidrag inom Horizonprogrammet.  
 Plan för 2024 bland annat samiska frågor lyfts mer på ledningsnivå.  
 Jobbar på att fler ska studera på plats på Campus både i Östersund och Sundsvall. Detta handlar om 

att skapa attraktivitet. Studenterna väljer själva. 
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 Handelskammaren, Maria Åberg 

 22 jan välkomnas till en AW som fokuserar på resultatet från en underökning inom 
”Kompetenskompassen” – ”Vad vill Charlie?” dvs vilka drivkrafter har våra unga och vad söker de hos 
sina framtida jobb och arbetsgivare.   

 Exportprojekt för Trade Midsweden har startat upp.  

  

Frånvarande denna gång: Samling Näringsliv – Jenny Grip     Svenskt näringsliv - Ola Toftegaard       Sametinget/näringsliv - Ingela Nilsson 
Sveriges Åkeriföretag -  Göran Danielsson    LRF -  Gabriella Persson Turdell 

 

 

Kommunerna och kommunförbundet– info från Tillväxtcheferna 
genom Kajsa Mattsson, Krokoms kommun:  
 
Arbete pågår med att få olika processer och möten att jacka i varandra med hjälp av gemensam planering 
mellan kommunerna.  
 
Infrastrukturfrågor är dagsaktuella och planering pågår tillsammans med region JH och andra inför besök av 
infrastrukturminister Andreas Carlsson.  
 
Kommuner och andra delägare i Peak Innovation ser över hur Peak kan göras mer tillgänglig och nyttig i länet 
och har bl.a. planerat för att Peak Innovation ska besöka i olika kommuner.  
  
Ett nytt forum kallat FORUMET EKTESNE (sydsamiska för ”tillsammans”) har startats med utgångspunkt i 
”samhandlingstrappan” och vill bli ett öppet forum för att gemensamt bygga kunskap, byta idéer och föra 
diskussion. Dörrarna är öppna för alla. TRäff ons 18 jan 10:00-16:00 i Aulan på Torsta, Ösavägen 20 i Ås. Fler 
möten: 15/5 och den 16/10.  Anmäl dig senast den 10 januari Bakgrunden är erfarenheter från och utvärdering 
av arbetet med OECDrapporten    Anmälan till Forumet Ektesne 18 januari 2024 (google.com) 
 
 
 

Länsstyrelsen - info från Magnus Lindow 

 Kommer bli neddragningar men oklart hur mycket just nu. I februari blir det klart. Oklart hur detta 
kommer påverka verksamheten just nu. 

 Nytt regleringsbrev kommer.  
 Peter Andrén, Chef för Landsbygdsenheten på Länsstyrelsen i Jämtlands län och som varit 

Länsstyrelsen representant i Näringslivsdialogen lämnar sin tjänst vid årsskiftet och börjar en ny 
anställning på TIllväxtanalys. Länsstyrelsens nya representant i Näringslivsdialogen blir Magnus 
Lindow.  

 

 
RJH:  

Information från Hälso- och sjukvården - Anna Fremner 

 Ny chatt från ungdomsmottagningen - där ungdomar kan höra av sig.  
 Influensa och covid ökar. Gå gärna att vaccinera er.  
 Sms livräddare önskar gärna fler som anmäler sig.  
 Fortsatt problem med ekonomin. 
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Information från Regional utveckling 

 Strukturpartnerskapet (SFP) har beslutsmöte om innevarade ansökningar till ERUF och ESF tisdag 19 
dec. Det är väldigt många ansökningar.  

 Regionala Utvecklingsnämndens 2:e vice ordförande Elise Ryder Wikén(M) lämnar sitt uppdrag och 
blir ny chef för Tillväxtavdelningen i Härjedalens kommun. Ny 2:e vice ordförande blir Johan Loock (M)  
tidigare bl.a. förtroendevald i Bräcke kommun.   

 Regionens verksamhet ”Hållbar tillväxt” med enheterna för ”Samhällsutveckling” samt ”Finansiering 
och stöd” har tidigare suttit spridda i flera lokaler. Nu flyttar enheterna ihop i hus C Campus 
Östersund. Under våren kommer det att bjudas in till ett inflyttningsmingel.  

 

Tack för idag och väl mött 2024-01-29 

 

 Anna Halvarsson tackade för idag, för året och för sig.  
 

 Nu går Anna vidare och till en roll som VD för Naboer  – vår viktiga samverkansorganisation för vår 
gemensamma region Jämtland Härjedalen Tröndelag. Anna välkomnade till det årliga Fellesmötet i 
Tröndelag 10 januari. Anna lyckönskades i sin nya roll. 
 
 

 Kallelse till 2024 års näringslivsdialog kommer att skickas ut från Linda Forss som kommer att vara 
kontaktperson och moderator för regionala näringslivsdialogen tills dess att ny chef för Hållbar tillväxt 
har rekryterats: Linda Forss  linda.forss@regionjh.se    Sekreterare för näringslivsdialogen till dess att ny 
chef för Hållbar tillväxt har rekryterats:Emma Persson   emma.g.persson@regionjh.se 

 

 

 

 

Vid tangenterna: Linda Forss och Emma Persson, Region Jämtland Härjedalen 

 
 


